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     UITKOMSTEN 
 
Onderwerp: Raadscommissie Middelen d.d.10 januari 2011 
 
Nummer Onderwerp Actie 
 
11-01-01 

 
Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
Een speciaal welkom voor de nieuwe loco raadsgriffier, mevrouw 
H. Nieman.  
 
In verband met ziekte van wethouder Kwint vervalt agendapunt 
11-01-05, Raadsvoorstel Kadernota Communicatie. 
Hierdoor wordt de agenda aangepast.  
  

 

 
11-01-02 

 
Publieksrondvraag/spreekrecht 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

 

 
11-01-03 

 
Vaststellen notulen van de commissievergadering van 29 
november 2010 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van de notulen geeft CU aan dat de begroting 
van CJG nog niet ontvangen is. Dit zal doorgegeven worden aan 
wethouder Kwint.  

 
 
 
 
 
 
 
Weth. Kwint 
 

 
11-01-04 
 

 
Actieve informatie vanuit het college / Wet 
Gemeenschappelijke Regelingen (WGR) 
De burgemeester refereert aan de regeringsverklaring inzake de 
nationale politie. Er zal 1 nationaal corps komen met 10 
werkeenheden. Deze werkeenheden worden geformeerd 
conform de nieuwe rechterlijke kaart van Nederland. De oude 
politieregio’s Kennemerland, Waterland, Zaanstreek en 
Noordhollandnoord zullen samengevoegd worden. De 
burgemeester van Haarlem zal corpsbeheerder worden, immers 
dit is de burgemeester van de grootste stad van de betreffende 
gemeenten.  
 
De korpsbeheerder zal deelnemen aan beleidsoverleg namens 
het gebied, maar kan ook in geschillen van de politie-inzet 
beslissen. Het is nog niet helder wanneer dit nieuwe systeem 
ingevoerd wordt. Getracht wordt zeggenschap en invloed van 
gemeenten op het politiebeleid te versterken.  
 
De burgemeester deelt mee dat in de Tweede Kamer een motie 
aangenomen is inzake de brandweer om alle regio’s te 
regionaliseren. Naar verwachting komen alle beroeps en 
vrijwilligers van de brandweer toch in regiodienst. Er zijn nu nog 
6 tot 8 korpsen niet geregionaliseerd, waaronder 
Heerhugowaard. De minister heeft toegezegd deze motie uit te 
voeren en nog dit jaar met wetgeving te komen. Aandachtspunt 
is dat de cultuur en kazernes blijven bestaan en dat er een 
oplossing voor problemen komt, zoals aanrijdtijden.  
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Burgerbelang vraagt hoe lang het duurt voordat de 
gebiedsindeling voor de brandweer hetzelfde wordt als voor de 
politie? 
 
Het heeft de burgemeester verbaasd dat dit niet gelijk gekoppeld 
is, waarschijnlijk heeft dit te maken met het feit dat taken van de 
brandweer lokaler zijn dan die van de politie.  
 
HOP vraagt naar de reactie van de vrijwilligers bij de brandweer. 
 
De burgemeester heeft nog niet zo veel reacties vernomen. Er 
was nog niet uitgebreid over gesproken. 
 
De burgemeester vervolgt dat tijdens Oud en Nieuw de laatste 
branden geblust zijn om half 5. Op 1 locatie was het publiek niet 
blij met het blussen van het vreugdevuur. Wanneer hier volgend 
jaar geblust moet worden, zal de politie dit begeleiden. 
 
De IJsbaan heeft hetzelfde aantal bezoekers gehad als vorig 
jaar, ondanks dat nu een klein bedrag voor de toegang betaald 
moest worden. Wat betreft de veiligheid zijn er een paar 
incidenten geweest, ondanks een pakket met maatregelen dat 
genomen was. Een paar keer is de ijsbaan om 8 uur ’s avonds 
gesloten in plaats van 10 uur. Dit is volgens de burgemeester 
niet de manier om het op te lossen. Met de ijsclub zal gesproken 
worden over volgend jaar, daar de middelen steeds minder 
worden.  
 
De burgemeester informeert de commissie over de zedenzaak. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
11-01-05 

 
Raadsvoorstel Garantstelling De Pieter Raat Stichting 
VVD vraagt om een toelichting van de wethouder. 
 
Wethouder Dickhoff geeft aan dat een waarborgfonds opgericht 
is voor dit soort aanvragen. Wanneer dit fonds niet borg staat, 
kan de gemeente opnieuw gevraagd worden.  
 
Advies commissie 
Wat de commissie betreft kan het voorstel worden behandeld als 
akkoordstuk in de raadsvergadering van 25 januari 2011.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
11-01-06 

 
Raadsvoorstel Groeibudget en taakmutaties 2011 
De voorzitter geeft een tekstuele wijziging aan, in de laatste 
alinea van de eerste pagina, is de raad niet in de vergadering 
van april 2010, maar in de vergadering van juni geïnformeerd.  
 
D66 vraagt of de begroting voor de maatschappelijke stages 
inmiddels bekend is.  
 
CU wil graag uitleg over de kosten rond de versterking van het 
peuterspeelzaalwerk. Betalen scholen of bedrijven mee aan de 
maatschappelijke stages? 
 
Wethouder Dickhoff deelt mee dat er nog geen offerte 
ontvangen is over de maatschappelijke stages.  
Wanneer deze ontvangen is, wordt er op teruggekomen. In de 
voorjaarsnota 2011 wordt ook meegenomen wat het kost.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Weth. Dickhoff 
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Vanuit het Rijk zijn de maatschappelijke stages opgelegd. 
Bedrijven en scholen dragen niet mee in de kosten hiervan.  
 
Het budget voor onderwijsachterstand is terug gebracht van 
255.000 euro naar 57.000 euro. De middelen voor het 
wetsvoorstel OKE zijn hieraan toegevoegd, t.w. 100.000 euro. 
Zo is het budget van 157.000 euro tot stand gekomen.  
 
Advies commissie 
Wat de commissie betreft kan het voorstel worden behandeld als 
akkoordstuk in de raadsvergadering van 25 januari 2011. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
11-01-07 

 
Raadsvoorstel vaststellen van begrotingswijziging. 
Burgerbelang merkt op dat de toelichting erg summier is. Er 
bestaat onduidelijkheid over 2 keer dienstverlening 
communicatie. Voorheen werden vaak overzichten toegestuurd 
waar extra geld voor gebruikt wordt.  
 
Wethouder Dickhoff zal de specificaties in de raadskamer ter 
inzage leggen. De dienstverlening communicatie heeft te maken 
met het groeibudget en met taakmutaties, vandaar twee keer de 
vermelding.  
 
Advies commissie 
Wat de commissie betreft kan het voorstel worden behandeld als 
akkoordstuk in de raadsvergadering van 25 januari 2011. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
11-01-08 

 
Rondvraag en Sluiting 
Mevrouw Jongejan (Burgerbelang) informeert naar de stand van 
zaken omtrent de drugshonden. 
 
De burgemeester reageert dat zowel de APV wijziging voor 
alcohol, de motie van CU inzake blowverbod en de inzet van 
drugshonden in Westfriesland tegelijk behandeld zullen worden 
tijdens de vergadering op 7 februari. De meerderheid van de 
mening van de raad wordt hierin gevolgd.  
 
 
De heer Dijkstra (Burgerbelang) geeft aan dat het rapport van de 
GGD over het alcoholgebruik ook behandeld zou worden 
gelijktijdig.  
 
De voorzitter reageert dat er een mail is verstuurd met het 
voorstel om dit rapport gelijktijdig te behandelen met de 
evaluatie van de sluitingstijden van de horeca.  
 
Dit zal in de commissie MO behandeld worden.  
 
Tevens vraagt de heer Dijkstra (Burgerbelang) wanneer het 
rapport over de brand op Zandhorst II bij Pauw te verwachten is.  
 
De burgemeester geeft aan dat het concept rapport half 
december ontvangen is. Dit was echter niet compleet en wordt 
nu aangevuld. De verwachting is dat dit rapport over 2 maanden 
gereed is. 
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Mevrouw Wiedijk (TROTS) heeft voor de tweede maal geen 
stukken van deze commissie ontvangen. De griffier zal dit 
uitzoeken.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.55 uur.  
 

 
griffie 
 

 


